
 

2022-2023 年度上學期書籍訂購表 

K1 用書表 原價 折實價 散購請“✓” 

生活學習套 

 第一天上學 (學校) $82.50 $53.60  

 小猴子長大了 (認識自己) $82.50 $53.60  

 我是哥哥 (家庭) $82.50 $53.60  

 好想吃蛋糕 (食物) $82.50 $53.60  

 獅子大王愛乾淨 (個人衛生) $82.50 $53.60  

(隨每册書附主題延展學習冊及閱讀小花園，合共 10 本) 

Fun Around Us 2.0 Pupil’s Book 1 $91.00 $59.20  

Little Wonders 
Readers Series 

Birthday Surprise $51.00 $33.20  

幼兒數學新思維 學生課本+活動冊 第一冊 $110.00 $82.50  

親親天父 學生課本 第一冊 $65.50 $45.90  

全套 15 本 全套折實價合計：$488.80 購買請“”  散 購 合 計 :   

$                                **散購課本，請自行以原價計算金額** 

_____________________________________________________________________________________ 

九龍城浸信會幼稚園 

2022-2023 年上學期書籍訂購表 

本人為 班別           學生            之家長，願意 / 不願意委託育才書店代購買以上課本。 
 

合計繳付金額 : HK$ _________________       

                                                                    

【付款方法】 

付款方式：1. 現金付款：  請家長自備輔幣，一千元紙幣恕不接受。 

 

          2. 7-11 現金繳款：請家長攜同此付款單，前往任何一間 7-11 以現金繳款， 

                           完成交易後，收銀員會發出一張收據給家長，此收據等同現金，家長須妥善保存 

                           入數收據，請在 7-11 收據背面寫上學校名稱、學生姓名及班別，並與此回條釘在 

                           一起，收據向上，如有遺失，必須由家長承擔責任。 

           

  * 家長請於 2022 年 5 月 6 日或之前帶同訂購回條、現金或有關收據交回學校辦理。 

 

 

 

家長簽署: _________________________  聯絡電話: ___________________  日期: ______________________ 

附件一



 

2022-2023 年度上學期書籍訂購表 

K2 用書表 原價 折實價 散購請“✓” 

生活學習套 

 丁丁交朋友 (學校) $91.00 $59.20  

 小象鼻子長 (認識自己) $91.00 $59.20  

 家裏的小風波 (家庭) $91.00 $59.20  

 餐盒裏的秘密 (食物) $91.00 $59.20  

(隨每册書附主題延展學習冊及閱讀小花園，合共 8 本) 

Fun Around Us 2.0 Pupil’s Book 3 $91.00 $59.20  

Little Wonders 
Readers Series 

Candy Craft $51.00 $33.20  

幼兒數學新思維 學生課本+活動冊 第三冊 $110.00 $82.50  

親親天父 學生課本 第三冊 $65.50 $45.90  

全套 13 本 全套折實價合計：$457.60 購買請“”  散 購 合 計 :   

$                                **散購課本，請自行以原價計算金額** 

_____________________________________________________________________________________ 

九龍城浸信會幼稚園 

2022-2023 年上學期書籍訂購表 

本人為 班別           學生            之家長，願意 / 不願意委託育才書店代購買以上課本。 

合計繳付金額 : HK$ _________________                                                                          

 

【付款方法】 

付款方式：7-11 現金繳款：請家長攜同此付款單，前往任何一間 7-11 以現金繳款， 

                         完成交易後，收銀員會發出一張收據給家長，此收據等同現金，家長須妥善保存 

                         入數收據，請在 7-11 收據背面寫上學校名稱、學生姓名及班別，並與此回條釘在 

                         一起，收據向上，如有遺失，必須由家長承擔責任。 

           

 

 

          * 家長請於 2022 年 5 月 23 日或之前帶同訂購回條及有關收據交回學校辦理。 

 

 

 

 

家長簽署: _________________________  聯絡電話: ___________________  日期: ______________________ 



 

2022-2023 年度上學期書籍訂購表 

K3 用書表 原價 折實價 散購請“✓” 

生活學習套 

 我愛中國 (中國) $99.50 $64.70  

 起飛吧!得得 (健康生活) $99.50 $64.70  

 拯救小海豚 (動物) $99.50 $64.70  

 巴特一家的新生活 (社區) $99.50 $64.70  

(隨每册書附主題延展學習冊及閱讀小花園，合共 8 本) 

Fun Around Us 2.0 Pupil’s Book 5 $91.00 $59.20  

Little Wonders 
Readers Series 

Let's make a Smoothie $51.00 $33.20  

幼兒數學新思維 學生課本+活動冊 第五冊 $110.00 $82.50  

親親天父 學生課本 第五冊 $65.50 $45.90  

全套 13 本 全套折實價合計：$479.60 購買請“”  散 購 合 計 :   

$                                **散購課本，請自行以原價計算金額** 

_____________________________________________________________________________________ 

九龍城浸信會幼稚園 

2022-2023 年上學期書籍訂購表 

本人為 班別           學生            之家長，願意 / 不願意委託育才書店代購買以上課本。 

合計繳付金額 : HK$ _________________   

                                                                        

【付款方法】 

付款方式： 7-11 現金繳款：請家長攜同此付款單，前往任何一間 7-11 以現金繳款， 

                          完成交易後，收銀員會發出一張收據給家長，此收據等同現金，家長須妥善保存 

                          入數收據，請在 7-11 收據背面寫上學校名稱、學生姓名及班別，並與此回條釘在 

                          一起，收據向上，如有遺失，必須由家長承擔責任。           

 

 

          * 家長請於 2022 年 5 月 23 日或之前帶同訂購回條及有關收據交回學校辦理。 

 

 

 

 

 

家長簽署: _________________________  聯絡電話: ___________________  日期: ______________________ 



 

Textbook books order form for the First semester of 2022-2023 

Book list for K1 class Unit Price 
Discounted 

price 

Buy individual 

item ‘✓’ 

生活學習套 

 第一天上學 (學校) $82.50 $53.60  

 小猴子長大了 (認識自己) $82.50 $53.60  

 我是哥哥 (家庭) $82.50 $53.60  

 好想吃蛋糕 (食物) $82.50 $53.60  

 獅子大王愛乾淨 (個人衛生) $82.50 $53.60  

(隨每册書附主題延展學習冊及閱讀小花園，合共 10 本) 

Fun Around Us 2.0 Pupil’s Book 1 $91.00 $59.20  

Little Wonders 
Readers Series 

Birthday Surprise $51.00 $33.20  

幼兒數學新思維 學生課本+活動冊 第一冊 $110.00 $82.50  

親親天父 學生課本 第一冊 $65.50 $45.90  

Whole set contains 15 books. Discounted price for full set of books : $488.80  

Buy set ‘✓’ 
 Individual 

item total : 

$             

** For bulk purchase of textbooks, 

please calculate the amount at the original price ** 

_____________________________________________________________________________________ 

KOWLOON CITY BAPTIST CHURCH KINDERGARTEN  

Textbook books order form for the First semester of 2022-2023 

 

I am the parent of class K1 student name ________________ and I am willing/ not willing to  

buy Yuk Choi Bookstore to purchase the above textbooks.  

Total amount HK$_______________      
    

【Payment method】 

1. Cash payment: Parents are requested to bring their own coins. Thousand dollar banknotes are not accepted. 
 

2.Cash payment at 7-11: Please bring along this order form to any 7-11 convenience store and pay by cash. The 

shop assistant will give you a receipt. Please write the school’s name, and the student’s name and class on the 

back of the receipt, and staple it together with the book order form (with the 7-11 receipt on top) and keep it in a 

safe place. Please note that parents are responsible for any losses. 
 

Please bring the book order form and Cash / 7-11 receipt back to the school office on or before 6 May 

2022. 

 

Parent`s signature: __________________  Contact no: ________________  Date: ___________________ 



 

Textbook books order form for the First semester of 2022-2023 

Book list for K2 class Unit Price 
Discounted 

price 

Buy individual 

item ‘✓’ 

生活學習套 

 丁丁交朋友 (學校) $91.00 $59.20  

 小象鼻子長 (認識自己) $91.00 $59.20  

 家裏的小風波 (家庭) $91.00 $59.20  

 餐盒裏的秘密 (食物) $91.00 $59.20  

(隨每册書附主題延展學習冊及閱讀小花園，合共 8 本) 

Fun Around Us 2.0 Pupil’s Book 3 $91.00 $59.20  

Little Wonders 
Readers Series 

Candy Craft $51.00 $33.20  

幼兒數學新思維 學生課本+活動冊 第三冊 $110.00 $82.50  

親親天父 學生課本 第三冊 $65.50 $45.90  

Whole set contains 13 books. Discounted price for full set of books : $457.60  

Buy set ‘✓’ 
 Individual 

item total : 

$             

** For bulk purchase of textbooks, 

please calculate the amount at the original price ** 

_____________________________________________________________________________________ 

KOWLOON CITY BAPTIST CHURCH KINDERGARTEN  

Textbook books order form for the First semester of 2022-2023 

 

I am the parent of class K2 student name ________________ and I am willing/ not willing to  

buy Yuk Choi Bookstore to purchase the above textbooks.  

Total amount HK$_______________      

 
    

【Payment method】 

Cash payment at 7-11: Please bring along this order form to any 7-11 convenience store and pay by cash. The 

shop assistant will give you a receipt. Please write the school’s name, and the student’s name and class on the 

back of the receipt, and staple it together with the book order form (with the 7-11 receipt on top) and keep it in a 

safe place. Please note that parents are responsible for any losses. 
 

Please bring the book order form and  7-11 receipt back to the school office on or before 6 June 2022. 

 

 

 

 

Parent`s signature: __________________  Contact no: ________________  Date: ___________________ 



 

Textbook books order form for the First semester of 2022-2023 

Book list for K3 class Unit Price 
Discounted 

price 

Buy individual 

item ‘✓’ 

生活學習套 

 我愛中國 (中國) $99.50 $64.70  

 起飛吧!得得 (健康生活) $99.50 $64.70  

 拯救小海豚 (動物) $99.50 $64.70  

 巴特一家的新生活 (社區) $99.50 $64.70  

(隨每册書附主題延展學習冊及閱讀小花園，合共 8 本) 

Fun Around Us 2.0 Pupil’s Book 5 $91.00 $59.20  

Little Wonders 
Readers Series 

Let's make a Smoothie $51.00 $33.20  

幼兒數學新思維 學生課本+活動冊 第五冊 $110.00 $82.50  

親親天父 學生課本 第五冊 $65.50 $45.90  

Whole set contains 13books. Discounted price for full set of books : $479.60  

Buy set ‘✓’ 
 Individual 

item total : 

$             

** For bulk purchase of textbooks, 

please calculate the amount at the original price ** 

_____________________________________________________________________________________ 

KOWLOON CITY BAPTIST CHURCH KINDERGARTEN  

Textbook books order form for the First semester of 2022-2023 

 

I am the parent of class K3student name ________________ and I am willing/ not willing to  

buy Yuk Choi Bookstore to purchase the above textbooks.  

Total amount HK$_______________      

 
    

【Payment method】 

Cash payment at 7-11: Please bring along this order form to any 7-11 convenience store and pay by cash. The 

shop assistant will give you a receipt. Please write the school’s name, and the student’s name and class on the 

back of the receipt, and staple it together with the book order form (with the 7-11 receipt on top) and keep it in a 

safe place. Please note that parents are responsible for any losses. 
 

Please bring the book order form and  7-11 receipt back to the school office on or before 6 June 2022. 

 

 

 

 

Parent`s signature: __________________  Contact no: ________________  Date: ___________________ 


